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QUARTA ACTA DEL CONSELL D’ADOLESCENTS DE SITGES 

CURS 2020 – 2021 
 
 

 
Degut a la situació actual de pandèmia amb el virus Covid-19 fem la reunió de manera 

telemàtica utilitzant la plataforma zoom. 

La reunió comença a les 18h del 9 de Març del 2021. Es reuneix en sessió ordinària el 1r 

CONSELL D’ADOLESCENTS DE SITGES, a la qual concorren els següents consellers i 

conselleres: 

M.R.G, E.T.T, N.R.G, D.O.G, N.P.B, D.G.R. 

Per part de l’Ajuntament hi compareixen la coordinadora Rocío Martín Garcia i també 

coordinadora Mercè Rosselló Sastre en substitució de la Carolina Martínez García. 

 
Excusen la seva absència: l’I.A.A, J.S.B  

No excusen la seva absència: E.M.E 

 
En aquesta sessió acut la Mercè Rosselló en substitució de la Carol Martínez i es presenta 
als consellers i consellers, una vegada feta les presentacions i les explicacions es 
comença amb l'ordre del dia que és el següent: 

1. Lectura i aprovació de la segona acta 

La Rocío pregunta si algú vol llegir i en Dylan comenta que ell no té la segona acta i la 
Rocío es compromet a reenviar-li la segona acta juntament amb la quarta acta. 

 
Llegeix en Diego i la Nora.P. 

En finalitzar la lectura, la Rocío pregunta si aproven l’acta o si veuen algun error i s’aprova 
per unanimitat. 

 
La Rocío explica que la tercera no la llegirem, ja que és una guia del qual vàrem fer a la 
sessió extraordinària. 

 
2. Recull i suma de votacions 

 
La Rocío exposa que només tenim les votacions dels cursos que ho van fer per la via del 
formulari electrònic (Google forms) i que necessitem la resta de votacions per poder fer el 
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còmput total i obtenir un resultat. 

 
La Mercè demana que els tinguin fet a mà li enviïn via email o pel xat del zoom així ella 
podrà fer la suma total i podrem saber els resultats. 

Un cop reunides totes les votacions, la Mercè comparteix la pantalla per mostrar el gràfic i 
que els consellers puguin veure quin és el projecte més votat. 

 

 
Recompte 

Una Pista d'atletisme 3 

Una pista de futbol pública 6 

Un pavelló per gimnàstica rítmica i patinatge artístic 6 

Un Skate Park més gran i un Skate Park al Garraf 8 

Laberint d'arbustos 9 

Cabanes de fusta per donar ombra als bancs dels 

parcs 

10 

Piscina municipal a l'aire lliure 11 

Punts de càrrega de mòbils i patinets (Energia neta) 13 

 
Una discoteca/carpa +12 anys 

 
15 

Màquines expenedores d'higiene intima a llocs 

públics (Compreses, tampons, preservatius, 

tovalloletes humides íntimes) 

 

 
22 

 

El projecte més votat es el de Punts de càrrega per a mòbils i patinets elèctrics 
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3. Planejament del projecte 

 
La Rocío explica que per desenvolupar el projecte farem una dinàmica de rols com al taller 
d'associacionisme juvenil, la Rocío comparteix pantalla amb un padlet on hi ha diferents 
rols i envia als consellers i conselleres un enllaç amb el qual podran escollir el rol amb el 
qual més còmode se senten i al moment sortirà al padlet que s'està compartint. 

 
L'elecció de rols va quedar així 

 
 

 
Una vegada tots sabem quin rol tindrem en el treball de la sessió d'avui, la Mercè explica 
que hem de pensar com farem el projecte i planteja tres qüestions bàsiques per guiar- 
nos: 

Són les 18:30 i en Dylan (controlador del temps) aporta que a les 18:50 hem de tenir 
resoltes les qüestions. 

 
- Que volem fer? 

 
La Mercè aporta que aquesta qüestió ja s'ha resolt amb les votacions i que el projecte serà 
Punts de càrrega per a mòbils i patinets elèctrics. 

 
 
 
 
- Per què ho volem fer? 

 
En Dylan i la Mar expliquen que aquest projecte es vol fer perquè es queden sense bateria 
molt aviat tant els mòbils com els patinets. 

 
La resta estan d'acord amb aquestes aportacions. 

- Com ho farem? 
 
En aquest punt els consellers i conselleres comencen a fer una pluja d'idees. En 

Diego intervé per donar torn de paraula i la Erika.T agafa apunts. 
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- Va sortir que s'ha de treure informació i en Diego i la Nora.P van dir que es podria 

demanar a l'OAC o a l'Espai Jove. 
 

- La Mar va dir que necessitem saber on els posarem. 

- En Dylan comenta que hem de tenir en compte l'altura dels punts de càrrega 
 

- La Nora comenta que estaria bé que no només fossin endolls sinó que siguin amb 
carregador USB 

 
- La Mar diu que hem de saber qui ho farà (empresa externa/ajuntament) 

 
- La Mar proposa que tinguin una durada d'ús determinat 

 
- En Dylan proposa que es faci amb energia sostenible (panells solars) 

 
- L'Erika proposa que es posin acumuladors d'energia per poder fer ús a les nits 

 
- Es proposa que aquests punts estigui als fanals i aquestes es canviïn per fanals solars 

- En Diego proposa que sigui un projecte evolutiu per acabar sent un projecte de punts 
de càrrega en fanals amb energia solar. 

 
- La Nora.R proposa que es posin també a Garraf 

 
En Dylan intervé per dir que ja ha arribat l'hora de passar al següent punt. 

Els consellers i conselleres tenen una preocupació i és que els veterans en consell diuen 
que al consell d'infants els projectes els feia la tècnica Carol i que com ho farem aquesta 
vegada. 

 
La Mercè comenta que ho parlarem, però que ja és hora que comencin a fer-lo ells, però 
que tindran un email on enviar-nos el document i fer correccions o podran venir a l'espai 
jove a què els hi donem un cop de mà. 

 

 
4. Partició del treball 

 
Dividim el treball en dos blocs i grups de treball 1 

On posarem els punts de càrrega? 

S’ha de buscar un mapa de Sitges i Garraf i els diferents conseller i conselleres que formen 
part del grup han de marcar individualment on volen posar els punts de càrrega i en la 
propera reunió es posaran en comú i votarem entre nosaltres els punts més viables. 

 
Aquest grup el formen la Mar, en Diego i la Nora.R (Garraf) 
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2. Buscar els contactes del Ajuntament que ens poden ajudar a portar a terme el projecte. 

 
En aquest punt s’investigarà on ens podem adreçar per que ens donin els contactes dels 
departaments adequats per poder realitzar el projecte i una vegada tinguem els contactes 
es parlarà amb ells perquè ens puguin donar una guia de com fer-ho. 

 
Aquest grup el formen l’Erika, la Nora.P, en Dylan 

 
5. Precs i preguntes 

 
La Rocío pregunta si tenen els contactes de les persones que han faltat a la reunió perquè 
entre ells es puguin comunicar que hem fer i a quin grup volen pertànyer, entre ells es 
posen d’acord per fer un grup de WhatsApp i afegir als companys que falten. 

 
 
 

 
Com que no hi ha més temes ni aportacions, aixequem la sessió a les 19:50h 

 
 
 
 
 

 
Rocío Martín García Mercè Rosselló Sastre 

Coordinadora d’Adolescents Coordinadora d’adolescents 


